
M eland kommu ne

Møteprotokoll
for

Ungdomsrådet

Møtedato: 26.11.2015
Møtestad: Formannskapssalen
Møtetid: 14:30 - 17:00

Desse møtte frå administrasjonen:
Eirik Bouwer Utne

Møtet vart styrt av leiar Fredrik Johansen i sakene 09/2015 - 13/2015. Johansen gjekk ut av
Ungdomsrådet etter denne saka, men leia valet for ny leiar og nestleiarar i sak 14/2015.
Resten av møtet vart styrt av ny leiar Silje Nordal

Til stades:
Thobias Mell ingen
Elias Lavik
Juni Fløysand
Silje Nordal
Fredrik Johansen
Susanne Slettebakken
Jonas Askeland
Alr ik Frost
Selma Jakobsen
Sofie Eikeland

Fråverande:
Ida Herland
Tim Ivar Nernes

Møtande varafolk:

Protokollførar: Eirik Bouwer Utne
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Sakliste 
Saknr Tittel 
        

09/2015 Godkjenning av innkalling og sakliste 

10/2015 Godkjenning av møtebok 

11/2015 Referatsaker 

12/2015 Aktuelle saker 

13/2015 Val av representantar for ungdomsrådet 2016 

14/2015 Val av leiar og nestleiarar i Meland ungdomsråd for 2016 

15/2015 Rapport fra nettverkssamlinga 2015 med Ungdomens fylkesutval 

16/2015 Ungdom som arrangørar av UKM 

17/2015 Framtidig bruk av Holsnøy Meieri 

18/2015 Ungdomsklubb i banklokalet i Meland rådhus 

  
  



 

09/2015: Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 
26.11.2015 UNGDOMSRÅDET 
 
 
UR - 09/2015 VEDTAK: 
«Innkalling og saksliste vert godkjend» 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

10/2015: Godkjenning av møtebok 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Møtebok vert godkjent. 

 
26.11.2015 UNGDOMSRÅDET 
 
 
UR - 10/2015 VEDTAK: 
«Møtebok vert godkjend» 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

11/2015: Referatsaker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Meldingane vert tekne til orientering. 

 
26.11.2015 UNGDOMSRÅDET 
 
 
UR - 11/2015 VEDTAK: 
«Meldingane vert tekne til orientering» 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 
 
 
 
 



12/2015: Aktuelle saker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
 

 
26.11.2015 UNGDOMSRÅDET 
 
 
UR - 12/2015 VEDTAK: 
«Ingen aktuelle saker» 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

13/2015: Val av representantar for ungdomsrådet 2016 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Ungdomsrådet består av følgjande representantar for 2016: 

 

 
26.11.2015 UNGDOMSRÅDET 
Framlegget var oppe til avstemming og fekk 9 stemmer for og 0 stemmer mot og vart godkjent. 

 
UR - 13/2015 VEDTAK: 
«Ungdomsrådet består av følgjande medlemmer for 2016: 

Danielsen ungdomsskule: 
8. trinn 
Thobias Mellingen 
Lars Teigland - vara 

9. trinn 
Elias Lavik 
Elisabeth Henanger - vara 
 
10. trinn 
Juni Fløysand 
Aleksander Falke - vara 

Meland ungdomsskule 
8. trinn 
Ida Herland 
Håvard Moldekleiv - vara 

9. trinn 
Tim Ivar Nernes 
 



 
10. trinn 
Silje Nordal 
Vegard Granberg - vara 
 
Rossland skule 
8. trinn 
Susanne Slettebakken 
Daniel Bratshaug - vara 
 
9. trinn 
Jonas Askeland 
Thea Iden 
 
10. trinn 
Alrik Frost 
Thale Sæterstøl - vara 
 
Vidaregåande skule 
Selma Jakobsen 
Sofie Eikeland» 
 
 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

14/2015: Val av leiar og nestleiarar i Meland ungdomsråd for 2016 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Ungdomsrådet vel leiar og nestleiarar i møtet 

 

 
26.11.2015 UNGDOMSRÅDET 
Alrik Frost, Jonas Askeland, Thobias Mellingen og Susanne Slettebakken meldte seg som kandidatar 
til verv som nestleiar.  Det vart stemt; Alrik Frost 8 stemmer, Susanne Slettebakken 6 stemmer, Jonas 
Askeland 2 stemmer, Thobias Mellingen 2 stemmer. 
 
Silje Nordal meldte seg som kandidat til vervet som leiar. Nordal fekk 9 stemmer for og 0 stemmer 
mot og vart valt til ny leiar. 

 
UR - 14/2015 VEDTAK: 
«Ungdomsrådet vel Alrik Frost og Susanne Slettebakken som nestleiarar.  Ungdomsrådet vel Silje 
Nordal som leiar» 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



 
 

15/2015: Rapport fra nettverkssamlinga 2015 med Ungdomens fylkesutval 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Ungdomsrådet tek saka til orientering. 

 

 
26.11.2015 UNGDOMSRÅDET 
 
 
UR - 15/2015 VEDTAK: 
«Ungdomsrådet tek saka til orientering» 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

16/2015: Ungdom som arrangørar av UKM  
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Ungdomsrådet gjer vedtak i møte. 

 

 
26.11.2015 UNGDOMSRÅDET 
«Det vart lagt fram forslag frå leiar at ungdomsrådet skal vere med som Unge Arrangørar i UKM-
systemet.  Forslaget fekk 9 røyster for og 0 røyster mot og vart godkjent.» 

 
UR - 16/2015 VEDTAK: 
Ungdomsrådet er med som Unge Arrangørar i UKM-systemet ved UKM Nordhordland 2016. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

17/2015: Framtidig bruk av Holsnøy Meieri 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Utval for levekår gjev tenesteområde kultur i oppdrag å utgreie vidare framtidig bruk av Holsnøy 
meieri.          | 

 

 
 
 
 



08.09.2015 UTVAL FOR LEVEKÅR 
Framlegg til vedtak i møtet: 

Utval for levekår gjev tenesteområdet kultur oppdrag å utgreie vidare kostnader med å ta vare på 
Holsnøy meieri med tanke på bruk av huset til ulike kulturføremål. 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 
ULK - 40/2015 VEDTAK: 
Utval for levekår gjev tenesteområdet kultur oppdrag å utgreie vidare kostnader med å ta vare på 
Holsnøy meieri med tanke på bruk av huset til ulike kulturføremål. 

 

 
26.11.2015 UNGDOMSRÅDET 
Ungdomsrådet var på synfaring i gamle Holsnøy Meieri.  Det vart lagt fram tilleggsframlegg i møtet 
frå leiar.   
 
- Ungdomsrådet ser på meieriet som ei investering for framtida og ønskjer å bruke bygget til 
ungdomsklubb.  Kommunen er i stor vekst, òg med tilstrømming av flyktningar, og ungdom treng ein 
møteplass for å betre sosialisering, skape eit miljø, integrere og inkludere.  Rådet ser mye potensiale 
og ønskjer å vere del av ein eventuell prosess vidare.   
 
Forslaget fekk 9 stemmer for og 0 stemmer mot  og vart godkjent. 

 
UR - 17/2015 VEDTAK: 
«Ungdomsrådet ser på meieriet som ei investering for framtida og ønskjer å bruke bygget til 
ungdomsklubb.  Kommunen er i stor veks, òg med tilstrømming av flyktingar, og ungdom treng ein 
møteplass for å betre sosialisering, skapet eit miljø, integrere og inkludere.  Rådet ser mye potensiale 
og ønskjer å vere del av ein eventuell prosess vidare»  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

18/2015: Ungdomsklubb i banklokalet i Meland rådhus 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Ungdomsrådet gjer vedtak i møtet. 

 

 
26.11.2015 UNGDOMSRÅDET 
Ungdomsrådet var på synfaring i det gamle banklokalet.  Det vart lagt føre eit framlegg frå Selma 
Jakobsen. 
 
- Ungdomsrådet ønskjer å sjå an prosessen med meieriet før ein går vidare med ungdomsklubb i 



banklokalet 
 
Framlegget fekk 9 stemmer for og 0 stemmer mot og vart godkjent. 

 
UR - 18/2015 VEDTAK: 
«Ungdomsrådet ønskjer å sjå an prosessen med meieriet før ein går vidare med ungdomsklubb i 
banklokalet» 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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